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Protokół Nr XII/2025 

z obrad XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1003-1029 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   12, co stanowi 80%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     3 

(Nieobecni: Małgorzata Karczewska, Aneta Miklaszewska, Marcin Chabiera) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy - Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Wiceprzewodnicząca Rady dokonała otwarcia XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 

– 2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska 

na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy do sieci wodociągowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 

rok. 

7. Przyjęcie protokołu z X zwyczajnej sesji. 

8. Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Wójt wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno jako punkt 7, wtedy pozostałe 

punkty analogicznie zmieniają numerację o jeden do góry.  

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach, który przedstawia 

się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 

– 2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska 

na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy do sieci wodociągowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno. 
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8. Przyjęcie protokołu z X zwyczajnej sesji. 

9. Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji. 

10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 31 marca 2024 r. do 29 kwietnia 2025 r. wydanych zostało 6 zarządzeń (Nr 85/2025 

z dnia 25 marca 2025 r., Nr 86/2025 z dnia 3 kwietnia 2025 r., Nr 87/2025 z dnia 3 kwietnia 2025 r., Nr 

88/2025 z dnia 11 kwietnia 2025 r., Nr 89/2025 z dnia 23 kwietnia 2025 r., Nr 90/2025 z dnia 23 kwietnia 

2025 r.) 

2. Sprawozdanie z działalności inwestycyjnej: 

- Pozyskaliśmy na wymianę drzwi do garażu w jednostce Ochotniczej Straży Pożarnej w Czerwonce, 

dofinansowanie 40 000,00 zł, środki zostały pozyskane z Urzędu Marszałkowskiego program 

Mazowieckie Strażnice OSP edycja 2025. 

- Pozyskaliśmy środki 150 000,00 zł na zakup nowego średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego 

ze sprzętem dla OSP Krypy, jednostka finansująca Urząd Marszałkowski. 

- Dodatkowo pozyskaliśmy po 15 000,00 zł na budowę altany przy placu zabaw w miejscowości 

Orzechów oraz budowę placu zabaw przy świetlicy wiejskiej w Sulkach – dofinansowania w ramach 

programu „Mazowsze dla Sołectw 2025” Urzędu Marszałkowskiego. 

- Dodatkowo, jeśli chodzi o uroczystości gminne teraz 3 maja na placu przed kościołem w Czerwonce 

odbędzie się 100 – lecie Ochotniczej Straży Pożarnej w Czerwonce, 21 maja planujemy zrobić rajd 

rowerowy jak co roku planujemy, tutaj rozpoczęcie o godzinie 10 i na 8 czerwca planujemy wykonać 

taki piknik rodzinny powiązany z ekologią jak to też do tej pory bywało. 

 

Ad. Pkt 3 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany dotyczące budżetu na 2025 rok i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady: Czy mają Państwo pytania do tej uchwały? 

Radny Dariusz Patoka: Mam takie pytanie, tu chodzi o wydatki. Czy jest taka możliwość, akurat nie 

mamy dzisiaj tutaj tak dużo punktów, żeby można było to przeczytać, jakie w ogóle będziemy mieli 

wydatki. Tak, żeby to więcej społeczeństwa mogło usłyszeć, bo po prostu nie znalazłem nic co byłoby 

związane z naszą stroną tak jakby, czyli Janówek, Wyględówek, czy tam powiedzmy Kazimierzów. 

Cały czas jesteśmy pomijani więc jeśli byłaby taka możliwość, poprosiłbym o przeczytanie tego tak 

żeby to większa liczba osób słyszała, nie tylko my jako wtajemniczeni. 

Pani Skarbnik: A czy może być na przykład tak ogólnie działami, czy na przykład na inwestycyjne 

wydatki czy bieżące? Bo tak właściwie w tych bieżących wydatkach nic nowego nie powstało tylko 

wszystko jest między paragrafami, jedynie w wydatkach inwestycyjnych są nowe zadania. 

Radny Dariusz Patoka: I w tych bieżących, bo tutaj też akurat głównie się nie doszukałem, żeby 

cośkolwiek było związane. 

Pani Skarbnik: Te bieżące wydatki są głównie przeznaczone na administrację i na oświatę i na straż 

pożarną. Jeszcze jest wprowadzony w bieżących wydatkach na azbest, a tak poza tym to są przesunięcia. 

W majątkowych wydatkach to powstaną 2 altany, tzn. jedna altana przy placu zabaw w Orzechowie za 

15 tysięcy i to jest dofinansowane w pełni i drugi plac zabaw przy świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Sulki też 15 tysięcy. Planujemy przekazać 25 tysięcy na zakup lekkiego samochodu operacyjnego z 

wyposażeniem dla Komendy Policji w Węgrowie. Na samochód strażacki dla OSP Krypy przyszło 150 

tysięcy i wprowadziliśmy. Zadanie „Mazowsze bez smogu” też do zakupu samochodu dokładamy 10 

tysięcy. Jest zakup kosiarki do poboczy – 100 tysięcy, to już nasze zadanie. Więcej w tych majątkowych 

wydatkach nie ma zmian. A te bieżące wydatki no to tak jak mówiłam, głównie takie przesunięcia w 

tych działach, które już były zaplanowane. No to tak w skrócie: transport i łączność, czyli na drogi, 

usługi remontowe i zakupy – 376 568,00 zł. Gospodarka mieszkaniowa – 90 000,00 zł przy czym tutaj 
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są te place zabaw. Działalność usługowa to są plany zagospodarowania przestrzennego – zwiększamy 

o 250 000,00 zł, tutaj będzie robiony plan ogólny. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż – tutaj jest 

straż i tu jest 295 000,00 zł, przy czym 25 000,00 zł na policję, 270 000, 00 na straż, tu jest te 150 000,00 

zł w tym na OSP Krypy. Oświata i wychowanie – tu jest duża kwota 1 301 952,00 zł i tu zwiększamy 

budżet ze względu na to, że wcześniej ucinaliśmy troszeczkę budżet z projektu jak był robiony, w 

związku z czym tak jakby zwiększamy te pieniądze. Ochrona zdrowia – 11 200,00 zł – tutaj zwiększamy 

ze względu na to, że będziemy dofinansowywać SPZOZ badanie osób uzależnionych. Pomoc społeczna 

– 49 882, 00 zł to głównie z dotacji na świadczenia społeczne i zasiłki stałe. Edukacyjna opieka 

wychowawcza – 15 000,00 zł to jest pomoc materialna dla uczniów. W dziale rodzina są przesunięcia 

ale z jednego paragrafu na drugi, nic nie wpłynęło na zwiększenie. Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska – 171 000,00 zł i tu jest azbest 35 000, 00 zł, 10 000,00 zł Mazowsze bez smogu, 100 000,00 

zł kosiarka i 6 000,00 zł na usługi w pozostałej działalności, tam jest głównie opieka nad zwierzętami, 

tego typu wydatki. 

Wiceprzewodnicząca Rady: Czy ktoś ma jeszcze pytania do tej uchwały? Proszę o głosowanie  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

11 głosów "ZA" 

1 głos "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 4 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032 została 

przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 5 

Pan Wójt: Szanowni Państwo to jest taka uchwała, którą drugi raz podejmujemy, jeżeli mówimy o tej 

nowej uchwale, tutaj nadzór nam wskazał żebyśmy w załączniku dopisali informacje odnośnie długości 

przyłącza i to jest tylko ta zmiana. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska na dofinansowanie kosztów 

budowy przyłączy do sieci wodociągowej. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w 

sprawie zasad udzielania dotacji celowych na zadania z zakresu ochrony środowiska na dofinansowanie 

kosztów budowy przyłączy do sieci wodociągowej została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Pan Wójt: Szanowni Państwo jeżeli mówimy i będziemy za chwilę głosować w sprawie uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok te plany zostały 

po prostu uzupełnione, wcześniej było wpisane w większości „praca według potrzeb”. W przypadku tej 

uchwały praca według potrzeb no tutaj została jedynie w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w 

pozostałych Komisjach zostały po prostu powpisywane terminy, jeżeli mówimy tutaj czy Komisja 

Rewizyjna – uchwalenie planu pracy, praca według potrzeb, zaopiniowanie sprawozdania z budżetu i 

wiele innych. Po prostu te pozostałe Komisje zostały pouzupełniane, tylko w tej jednej Komisji, którą 

wskazałem przed chwilą to tam jest praca według potrzeb, no w zależności jak wniosek wpłynie, wtedy 

ta Komisja będzie pracowała. I to są takie zmiany. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH” 

 

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok została 

przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w 

sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt 8 

Wiceprzewodnicząca Rady: Czy są uwagi do tego protokołu? Proszę o głosowanie. 

 

Do treści protokołu nie wniesiono uwag, w związku z czym Protokół z obrad X zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Wierzbno z dnia 24 marca 2025 r. został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 9 

Wiceprzewodnicząca Rady: Czy są uwagi do tego protokołu? Nie widzę. Proszę o głosowanie. 

 

Do treści protokołu nie wniesiono uwag, w związku z czym Protokół z obrad XI nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Wierzbno z dnia 31 marca 2025 r. został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 10 

Radna Hanna Karczewska: Ja osobiście chciałam poprosić, żeby Powiat oczyścił rów przy drodze, 

wie Pan Wójt o który mi chodzi, bo jest tak pozarastany, że już ta woda słabo tam przepływa i dobrze 

byłoby, żeby oni to oczyścili w jakiś sposób. 

Radny Dariusz Patoka: Wczoraj na otwarciu boiska była prośba o halę sportową, tu już mamy nawet 

25 000,00 zł do tej hali, a co chodzi o naszą świetlicę, nic nie słyszymy. Akurat działamy jako KGW w 

miarę prężnie, jesteśmy zapraszani do wszystkich udziałów w tych imprezach gminnych, ale praktycznie 

nasze panie muszą to robić wszystko u siebie w domach, z tego względu, że my nie mamy żadnych 

warunków. Praktycznie na każdej sesji się dopominam cośkolwiek w tej sprawie i po prostu tego odzewu 

w żadnym sprawozdaniu finansowym nie widzę. Czy cośkolwiek z naszymi wnioskami będzie robione 

czy po prostu mamy się przenieść do gminy Dobre czy po prostu jesteśmy niepotrzebni w tej gminie. 

Pan Wójt: Proszę Pana, gdzie Pan się przeniesie to już jest tylko i wyłącznie indywidualna Pana sprawa. 

Pan tutaj ciągle zarzuca, że się nie dba, że się nie robi, Szanowny Panie na wcześniejszej sesji Pana nie 

było, nadmieniłem wtedy, że Państwa wniosek jest na 15 miejscu na liście rezerwowej i tak jest. 

Czekamy, jeżeli to dofinansowanie zostanie uzupełnione przez Urząd Marszałkowski, wtedy ten 

wniosek spotka się z akceptacją Urzędu Marszałkowskiego i wykonamy tą inwestycję. Nie jest tak, że 

my ze środków własnych remontujemy wszystkie świetlice. Dotychczasowe remonty świetlic wiejskich 

były przeprowadzone z dofinansowań z dotacji, także tutaj trzeba po prostu poczekać i mam nadzieję, 

że Urząd Marszałkowski uzupełni te środki i te środki tutaj spłynął na tą świetlicę także tutaj kwestia 

czasu i tutaj stwierdzenie, że się nic nie robi to uważam, że to jest dosyć wysoce nie na miejscu, ale to 

jest moja opinia.  

Radny Dariusz Patoka: Może i nie na miejscu, ale było nawet tak jak z tym moim znakiem, upierałem 

się przez 5 lat o ten jeden znak i Pani Małgosia później potrafiła to załatwić w 2 tygodnie. Znak się 

pokazał, a 5 lat się akurat o niego upominałem. 

Pan Wójt: Proszę Pana, ja nie odpowiadam za działania Powiatu, jeżeli moje wskazania były 

wielokrotnie na temat znaku przekazywane do Powiatu, to proszę mieć taką pretensję do Powiatu. 

Radny Dariusz Patoka: Ale jeśli Pani Małgosia potrafiła to w 2 tygodnie później załatwić, troszeczkę 

dziwne. 

Wiceprzewodnicząca Rady: Kobiety mają moc. 

Radny Dariusz Patoka: Tak, wiem o tym. Widocznie będę musiał teraz Panią Małgosię męczyć. 

Pan Wójt: To proszę zwracać się do Pani Małgosi. Być może moje wielokrotne wskazania też na temat 

tego znaku przyniosły też jakiś skutek w tym temacie, że później po odezwie Pani Małgosi ten znak 

został zamieszczony no ale bądźmy poważni. 

 

Ad. Pkt 11 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

 

 

 

 

 

 

Ad. Pkt 12 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach XII zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Jaworowska 

 

 

 

WICEPRZEWODNICZĄCA  

RADY GMINY  

/-/ Danuta Grenda 

 


